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ZAPYTANIE RADNEGO

Imię i nazwisko radnego Łukasz Kasprowicz
W sprawie: Szkoleń burmistrza i pracowników

W związku z uzyskaniem mało satysfakcjonującej odpowiedzi otrzymanej
pismem z dnia 16 marca br proszę o uściślenie odpowiedzi:

1 Dlaczego burmistrz nie weźmie udziału w projekcie DOBRE PRAWO —

SPRAWNE RZĄDZENIE?

2 Czy burmistrz gminy Mosina widzi potrzebę dokształcania siebie w ramach
w/w projektu?

3 Kogo burmistrz oddeleguje na szkolenia?

4 W jakich szkoleniach(nazwa szkolenia, konferencji) i kiedy(data szkolenia!
konferencji) w ciu ostatnich czterech lat udział wzięli burmistrz gminy,
zastępcy burmistrza oraz sekretarz gminy, z podziałem na te opłacone z budżetu
gminy, jaki na te opłacone z pieniędzy własnych?

5 Jakie jest zdanie burmistrza gminy Mosina nt. tego, iż SKO sklasyfikowało
gminę Mosina na pierwszym miejscu, jako samorząd, którego trzeba
dokształcić? Co może burmistrz powiedzieć o jakości prawnej i merytorycznej
wydawanych decyzji administracyjnych. Interesuje mnie w tej sprawie
stanowisko i opinia burmistrza gminy, a nie prezesa RIO z Krakowa

Odpowiedzi proszę przesłać na adres: kasprowiczlukasz@gazeta.pl
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Pani

Zo1”śpringer

urmistrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytania radnego Łukasza Kasprowicza

w sprawie szkoleń burmistrza i pracowników.
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